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Geacht college,

Sportverenigingen maken moeilijke tijden door. Al voordat COVID 19 uitbrak, moesten 
verenigingen alle zeilen bijzetten om het ledental op peil te houden en financieel gezond te 
blijven. OTC de Warande besloot enkele maanden geleden twee Padelbanen (een mix van 
tennis en squash) aan te leggen om de beoefening van deze snelgroeiende sport voor jong en 
oud mogelijk te maken. Het initiatief getuigt van lef en ondernemerschap. Het sluit goed aan 
bij de ambitie die het gemeentebestuur koestert met het gebied waarin behalve OTC de 
Warande ook enkele andere sportverenigingen hun thuisbasis vinden.

Anders dan bijvoorbeeld voetbalverenigingen zijn de tennisclubs in Oosterhout op hun eigen 
ondernemerschap aangewezen. Dit is van oudsher zo gegroeid en dus te verklaren maar 
daarmee nog niet goed te rechtvaardigen. Tegen die achtergrond is de reactie van het 
gemeentebestuur op het verzoek van de tennisclub om kwijtschelding van de leges voor de 
omgevingsvergunning voor de aanleg van de Padelbanen (2000 euro) wel heel erg kortaf. 
‘Uw vraag over de leges hebben wij intern besproken en zijn tot de conclusie gekomen dat de 
leges conform de legesverordening in rekening is gebracht, daar kunnen wij niet van 
afwijken’.

Deze bitse afwijzing past niet bij een gemeente die pretendeert erg sportminded te zijn omdat 
sportbeoefening van grote maatschappelijke betekenis is, met name voor de jeugd. Het was de 
jeugd van OTC de Warande die enkele jaren gelden een rolstoeltennistoernooi organiseerde 
dat intussen is uitgegroeid tot de jaarlijkse traditie Warande on Wheels. Voor dit toernooi is 
een samenwerking tot stand gebracht met de Esther Vergeer Foundation. Ook de nieuwe 
Padelbanen zullen toegankelijk zijn voor rolstoelen. 



Het kan best zijn dat de regelgeving rond leges geen ruimte laat om het gedane verzoek te 
honoreren. Dat neemt niet weg dat het gemeentebestuur samen met de tennisvereniging had 
kunnen onderzoeken in hoeverre er alternatieven te vinden zijn om deze kosten op te vangen. 

Graag vernemen wij van u of u daartoe alsnog bereid bent en of wellicht nu al mogelijkheden 
ziet om OTC de Warande tegemoet te komen.

Met vriendelijke groet,

Gerard Heintjes, fractie VVD


